

《单词百科:precancerous是什么意思?precancerous怎么发音?precancerous的解释和用法》

英语单词precancerous是什么意思?precancerous怎么读?precancerous怎么发音?简答网为您整理了precancerous的解释、用法、例句、词组等相关学习资料。下面跟小编一起来看看吧!



precancerous怎么读

precancerous的读音:[, pri: ' kæns ə r ə s]

precancerous的意思

1、adj.癌症前期的;

precancerous的双语例句

1、Objection : To observe the effect of Shenyi decoction in treating chronic atrophic gastritis and precancerous lesion.

目的: 观察参薏汤对慢性萎缩性胃炎及癌前病变的作用.

2、The possible mechanism of curcuma constraining precancerous lesions has been discussed.

讨论了莪术抑制癌前病变的可能机理.

3、Flexible sigmoidoscopy and colonoscopy developed to help find and remove precancerous growths.

发明可弯曲乙状结肠镜和结肠镜以发现和切除癌前增生病变.

4、HP infection and the precancerous condition dysplasia are common in younger women.

HP感染和不典型增生的癌前期病变在年轻人里也很常见.

5、Objectives To study the changes of precancerous lesions of stomach and their relationship with gastric cancer.

目的探讨胃癌前病变的转归以及与胃癌的关系.

6、Both vaccines also appeared to prevent abnormal, precancerous cell growths found in the cervix, he says.

他说,两种疫苗还可预防子宫颈不正常的癌前细胞的增长.

7、Objective To investigate the effects of Golden Hamster cheek Pouch precancerous lesion conversion blocked by microwave.

目的观察微波治疗在阻断金地鼠颊囊癌前病变恶化中的作用.

8、Gastric precancerous lesions is the potential benign lesion of gastric carcinoma.

胃癌前期病变是指具有胃粘膜癌变潜在可能性的良性病变.

9、Active treatment for precancerous lesion of the gastric-remnant.

术后对残胃的癌前状态积极治疗.

10、Objective To explore the practical means for identifying early carcinoma and precancerous lesions with magnifying endoscope.

目的探讨如何通过放大内镜观察到的大肠粘膜腺管开口类型发现早期大肠癌及癌前病变.

11、 Objective To research precancerous lesion diagnosis and early prevention and treatment of the cervix carcinoma.

目的探讨子宫颈癌的早期癌前病变,诊断要点及早期防治.

以上是简答网为您整理的precancerous怎么读的相关信息,希望对大家有所帮助。查看更多关于precancerous的用法、precancerous的释义、precancerous的相关详情请点击：<https://dict.jiandongshicai.cn/precancerous>

